
 
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 03.01.2005 
 
ZAPISNIK 18. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 29. decembra 2004 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1715. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jana Prešeren, Hari Murčehajič, Stanko Indest, Aco Kramar, Brane Hrovat; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Janko Šarman, Vid Zupančič; 
 
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 17. seje, 
2. problematika plačil sodniških nadomestil, 
3. nepopolni sodniški zbor – seznam tekem, 
4. zapisnik 3. seje KO, 
5. razno; 

 
Sejo je sklicala in vodila predsednica ZOSS Jana Prešeren.  
 
Ad 1.) 
 
Pri pregledu zapisnika 17. seje predsedstva ZOSS, so člani predsedstva ugotovili: 

• Vsi DOS-i, razen DOS Žalec, so poslali obrazložitve za izostanek njihovih sodnikov na 
posameznih tekmah. 

 
SKLEP 1: 
Komisija za delegiranje mora sprejeti sklepe o opravičenosti posameznih izostankov, sekretar pa 
mora nato za neupravičene izostanke izdati kazen, ki je določena v pravilniku o delegiranju. 
 

• DOS Gorenjska je poravnala članarino en dan pred 17. sejo predsedstva zato na dan seje plačilo 
še ni bilo vidno na TR. Kjub temu pa DOS Gorenjska ni poslala nobene obrazložitve kljub 
zahteve predsedstva. 

 
SKLEP 2: 
Primer prepoznega plačila članarine za tekmovalno sezono 2004/2005 DOS Gorenjske se preda 
Disciplinskemu sodniku. 
 

• TK OZS je po novem pravilniku postala  drugostopenjski organ, prvo stopenjski organ pa je sedaj 
Sekretar tekmovanj. 

• Sodnik Arh je poslal pojasnilo glede nepravilnosti na kadetskem turnirju v Slovenjski Bistrici. 
Pojasnilo je bilo posredovano Disciplinskemu sodniku. 

• Glede prošnje romunskega sodnika, ki želi soditi v Sloveniji, je potrebno kontaktirati DOS 
Maribor, če imajo potrebo in željo za aktiviranje sodnika v območju, ki ga pokriva DOS Maribor. 

• DOS Koper je organizirala volilno skupščino. Sklep skupščine je bil, da s 1.1.2005 prevzame 
funkcijo predsednika Simona Zupan, ki do nadaljnjega prevzame tudi vse ostale funkcije. 

• Na sklep prejšnje seje predsedstva glede definicije materialnega kršenja pravil je bilo kar nekaj 
odzivov, tudi s prošnjo naj predsedstvo sprejema sklepe, vezane na strokovna vprašanja na 
podlagi predlogov ustreznih komisij, ki so za to zadolžene. 



 
SKLEP 3: 
Sekretar preveri, če že obstaja kakšen dokument, kjer je opisana definicija materialnega kršenja 
pravil. Za pravno definicijo se zaprosi tudi Disciplinskega sodnika, svoj predlog pa naj pripravijo 
tudi komisije. 

 
• Na 17. seji je bila podana pripomba na dogodke na tekmi 1. DOL v Kamniku, ki pa je bila v 

zapisniku seje napačno zapisana, saj naj bi predsedstvo zaprosilo za izjavo D-K na tej tekmi, 
Demšar Ivana. D-K je svojo izjavo že podal. 

• V zapisniku 17. seje je bilo zapisano, da je tudi s strani predsedstva ZOSS želja, da bi prišlo do 
izenačenja sodniškega nadomestila med D-K in sodnikoma na 1.DOL, kar pa po mnenju člana 
predsedstva ni bilo na sejah redsedstva nikoli rečeno. 

• Zaradi neudeležbe na 17. seji Hrovat Brane ni prejel statistike delegiranja, ki so jo prejeli ostali 
člani predsedstva na seji, zato je potrebno statistiko članu predsedstva poslati naknadno. 
Mnenje članov predsedstva je bilo, da bi bilo potrebno poleg statistike v bodoče dodati tudi 
obrazložitve pri večjih odklonih, statistiko pa spremljati sproti, saj bo na koncu sezone večje 
odlone težko popraviti. 

 
Ad 2.) 
 
Sodniki so pred novim letom prejeli le 60% sodniških nadomestil za sojenje do 31.11.2004, kljub temu, 
da so klubi svoje obveznosti poravnali. 
 
SKLEP 4: 
predsedniku OZS, predsedstvu OZS in klubom se pošlje dopis o trenutni sodniški situaciji. 
Opozoriti je potrebno, da se ZOSS že od zvolitve novega predsedstva trudi rešiti nekatere 
probleme, vendar s strani predsedstva OZS ni nobenega odziva. Prav tako je potrebno povdariti, 
da kar nekaj sodnikov grozi, da bodo prenehali s sojenjem oz. delom kontrolorja, če do začetka 
pomladnega dela ne prejmejo vsaj še ostalih 40% sodniških nadomestil. 
 
Ad 3.) 
 
Predsedstvo ZOSS je še enkrat obravnavalo problem nepopolnih sodniških zborov na nekaterih tekmah. 
 
SKLEP 5: 
Komisija za delegiranje mora ukrepati po sprejetih pravilnikih, sekretar pa mora pripraviti 
mesečna poročila o nepopolnih sodniških zborih. 
 
Ad 4.) 
 
Člani predsedstva so sprejeli zapisnik 3. seje KO v vednost in podpirajo njihovo delovanje in večjo 
angažiranost DOS-ov, katerih člani ne prihajajo na seje KO. 
 
SKLEP 6: 
S predlogom KO, da bi v pomladnem delu začeli s poizkusnim opisnim ocenjevanjem, se 
predsedstvo ZOSS strinja, vendar mora za to Komisija za spremljanje in kontrolo sojenja 
pripraviti ustrezno izobraževanje za kontrolorje. 
 
SKLEP 7: 
Smernice delovanja KO se sprejme. 
 
Ad 5.) 
 
Pod točko razno so člani predsedstva obravnavali: 

• Komisija za marketing ni zagotovila nove sodniške opreme, zato mora predsednik te komisje 
posredovati poročil o delu komisije in možnost uresničitve zastavljenih ciljev. 



 
SKLEP 8: 
Nove sodniške opreme z začetkom spomladanskega dela ne bo, zato ostaja obvezna dosedanja 
oprema: Majica z napisom Nepremičnine Plus, modre hlače z belim pasom, bele nogavice in bela 
športna obutev. 
 

• Glede na to, da je po kreiranju sodniških list za tekmovalno sezono 2004/05 prišlo do nekaj 
prošenj za mirovanje ni jasno zapisanih kriterijev za kreiranje list za tekmovalno sezono 
2005/06. 

 
SKLEP 9: 
Komisija za izobraževanje in napredek naj pripravi kriterije za kreiranje sodniških list za 
tekmovalno sezono 2005/2006 (kaj bo v primeru vrnitve pavzerjev in kaj če se pavzerji odločijo, da 
se na listo ne vrnejo). 
 

• KIN je poslala predloge datumov za licenčne seminarje za naslednjo tekmovalno sezono. 
Predlog je pripravljen dobro, kljub temu pa bi bilo dobro glede na izkušnje iz prejšnje sezone 
seminarje pripraviti vsaj 14 dni prej, v kolikor to dopušča koledar tekmovanj. Predsedstvo je tudi 
mnenja, da bi bilo dobro upoštevati težave z udeležbo sodnikov C liste in zato te sodnike 
priključiti k seminarjem za D listo sodnikov. Prav tako je potrebno korigirati zadnji sklep, saj 
predsedstvo ne more potrjevati napredovanja isti dan, ko komisija poda poročilo, zato 
predsedstvo predlaga, da se zapiše le, da se upošteva vse sodnike, ki jih predsedstvo potrdi do 
31.5. 

 
SKLEP 10: 
KIN naj prouči možnost spremembe terminov seminarjev na konec maja oz. začetek junija in 
združitve seminarjev za C in D listo. Komisija naj popravi tudi zadnji sklep tako, da bo izvedljiv. 
 

• Člani predsedstva so prejeli zapisnik 9. seje SKS v vednost. Glede vožnje D-K s sodniki 
predsedstvo ne more kaznovati D-K, zato tega tudi ne more prepovedati, zaradi zmanjšanja 
stroškov pa temu ne nasprotuje. 

• V primeru, da je na tekmi le en linijski sodnik, ga je potrebno vpisati v protokol, saj bo ta sodnik 
prejel nadomestilo za sojenje. 

• Osnutke delegiranja je potrebno poslati tudi v pregled predsedniku Komisije za delegiranje in 
SKS. 

• DOS Maribor se je prijavila za organizacijo CEV seminarja, o čemer je bila pred časom 
obveščena tudi predsednica ZOSS. Uradne podatke smo pa prejeli šele pred tednom dni. 
Predsedstvo podpira organizacijo seminarja vendar bi morala biti kandidatura poslana preko 
pisarne OZS, predsedstvo ZOSS pa bi morala dati pooblastilo za organizacijo seminarja. DOS 
Maribor lahko pričakuje organizacijsko pomoč, zaradi slabega finančnega položaja pa finančne 
pomoči OZS oz. ZOSS ne more pričakovati. 

• Domen Trunk se je pritožil na izplačilo sodniških nadomestil za prejšnjo sezono. Zadevo poskusi 
rešiti sekretar ZOSS. 

• Izpitna komisija je kandidatom, ki niso opravili vseh dolžnosti za napredovanje v regijski oz. 
državni razred, poslala dopis v katerem zahteva pojasnilo za nastalo situacijo. Predsedstvo je 
mnenja, da je za to, da imajo sodniki opravljen praktični del izpita v predpisanem roku zadolžena 
komisija in ne sodniki. 

 
SKLEP 11: 
Izpitna komisija mora poskrbeti, da bodo vsi kandidati opravili potrebne obveznosti in poda 
poročilo v potrditev predsedstvu ZOSS. 
 

• Ulrih Matevž je poslal prošnjo za mirovanje. Ker je utemeljen razlog nastopil sredi sezone, se 
prošnja sprejme z dopolnilnim predlogom predsedstva. 

 
 



 
 
SKLEP 12: 
Ulrih Matevž naj odsodi še eno tekmo, na kateri bo prejel oceno kontrolorja in s tem izpolnil pogoj 
za uvrstitev na končno lestvico. Pri nadaljnjih delegacijah pa se nato prošnja o nedelegiranju 
upošteva. 
 

• Nekateri sodniki pišejo v protokol tekme svoje predloge o vodenju in organiziranosti tekmovanj, 
kamor te pripombe včasih ne sodijo in so lahko škodljive za ZOSS. 

 
SKLEP 13: 
Sodniki naj svoje predloge posredujejo svoji DOS, ki nato ta predlog posreduje na KO, kjer se 
razpravlja o primernosti predloga. 
 

• Število ocen sodnikom na B in C listi je zadovoljivo, v nadaljevanju sezone je potrebno 
poizkusiti izenačiti število ocen pri posameznih sodnikih. 

 
 
 
Seja je bila končana ob 2000. 
 
 
 

Sekretar ZOSS                         Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič                               Prešeren Jana 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


